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Abstract (en)
The inductance has at least one essentially spiral shaped coil (2, 3) formed on a flat substrate (1). A layer of ferromagnetic material (13) is arranged
on the substrate (1). The ferromagnetic material (13) is applied to the substrate (1) in a coating process, within an insulation window (12) fastened
to the substrate (1). The window (12) is preferably fastened to the substrate (1) by adhesive. The ferromagnetic material may be a coating material
mixed with a ferromagnetic admixture, eg. ferrite powder. The value of the induction of the coil(s) (2,3) and/or the coupling between the coils
(2, 3) may be determined by the alignment and/or the contour of the insulation window (12) and/or by the layer depth and/or combination of the
ferromagnetic material (13).

Abstract (de)
Beschrieben wird eine planare Induktivität mit wenigstens einer auf einem flächigen Träger (1) aufgebrachten, im wesentlichen spiralförmigen Spule
(23;20,21) und mit einem auf diesem Träger (1) angeordneten, im wesentlichen schichtförmigen, ferromagnetischen Material (13). Erfindungsgemäß
wird dabei der Induktivitätswert mit einfachen Mitteln während der Fertigung präzise abgleichbar bzw. einstellbar und/oder wird die magnetische
Kopplung mehrerer Spulen bzw. Wicklungen einer Induktivität entsprechend einfach und genau einstellbar dadurch, daß das ferromagnetische
Material (13) innerhalb eines auf dem Träger (1) befestigten Isolierstoffensters (12) im Coatingverfahren auf dem Träger (1) aufgebracht ist.
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